

# Boligselskabet Trollebo

## Afd. 3401 Nøddehegnet

**Referat** afdelingsbestyrelsesmøde  
Mandag den 14. August 2017 kl. 19.00  
fælleshuset 62 Nøddehegnet, 4700 Næstved.



Dagsorden:

<b>1</b>	<b>Godkendelse af dagsorden.</b>	<b>2</b>
<b>2</b>	<b>Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde.</b>	<b>2</b>
<b>3</b>	<b>Orientering fra Boligorganisationen.</b>	<b>2</b>
<b>4</b>	<b>Orientering og post gennemgang v/formanden.</b>	<b>2</b>
<b>5</b>	<b>Bankklubben.</b>	<b>2</b>
<b>6</b>	<b>Klager (lukket punkt).</b>	<b>2</b>
<b>7</b>	<b>Status for bestyrelsens arbejde.</b>	<b>2</b>
<b>8</b>	<b>Evt.</b>	<b>3</b>
8.1	Næste Bestyrelsesmøde.	3

### Deltagere fra bestyrelsen:

Vibeke Knudsen, formand (VK)  
Pia Øberg, Næstformand (PØ)  
Jette Douglas, Kasserer (JD)  
Rene G. Larsen, B. medlem (RL)  
Per Bomand Larsen, B. medlem (PBL)

### Suppleanter:

#### Øvrige deltagere:

Per Johansen, Organisation

#### Afbud fra:

Afbud meddeles til undertegnede

#### Ikke Afbud fra:

*Med venlig hilsen.*

*Vibeke Knudsen*

*Afdelingsformand.*

[vikn@noeddehegnet.com](mailto:vikn@noeddehegnet.com)

*Tlf. 51 35 33 86*

## 1 Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

## 2 Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde.

Godkendt og underskrevet.

## 3 Orientering fra Boligorganisationen.

Per fortalte om mødet i Vordingborg. Til dette møde var Pia, Vibeke, Per Johansen, Dorte Jørgensen og Per Bomand.

Der var kommet de sidste nyheder i forbindelse med renoveringen af gangarealer og parkeringspladser. Der blev aftalt på mødet, at man så helst at det var Bjarne Sætterstrøm som var dirigent på ekstraordinært afdelingsmøde, og han kunne den 13. september 2017.

Der er organisationsmøde den 29. august 2017.

Der vil komme et SSP møde, hvor vi vil se hvad der kan gøres bedre for de børn som er i Trollebo. Det er Organisationen som står for denne del. Pia vil komme med en beskrivelse over hvad mødet skal indeholde, og det vil blive afholdt den 20. september 2017.

## 4 Orientering og post gennemgang v/formanden.

Karina Larsen er trådt ud af bestyrelsen, så Per Bomand har overtaget den plads ind til 2018.

Der har været flere henvendelser vedr. maling, hvor skal man henvende sig for at få udleveret maling. Beboerne kan kontakte bestyrelsen for at få udleveret maling.

Der var også kommet henvendelse vedr. ladcykler, hvor man har søgt om at få en minigarage til at have den stående, det kan man ikke få, da for at få en minigarage skal man have mc med registreringspapirer. Disse minigarage vil blive slået sammen sådan at der kun vil være 4 fremover i stedet for de 8 som er der nu.

Temaaften den 19. september 2017. Hvor man afholdte kursus i brand, det er firmaet Sikkerheds Alliancen som leverer vores røgalarmer der afholder dette kursus. Vi vil sige nej tak, da det er et problem med at samle mennesker til et sådan kursus, og vi har prøvet det før med førstehjælp og brand.

## 5 Bankoklubben.

Der er kommet en klage over manglede referat fra sidste bankomøde.

## 6 Klager (lukket punkt).

.

## 7 Status for bestyrelsens arbejde.



Pia havde behov for at vide hvem der er med til diverse opgaver som bestyrelsen har.

René er sygemeldt, men deltager i det omfang han kan.

Per, hjemmesiden er næsten opdateret til dags dato, det sidste kommer i slutningen af august.  
Dyre tilladelser vil blive opdateret i september, hvor alt vil være på plads.

## 8 Evt.

I forbindelse med udlejningen af fælleshusene vil der komme et nyt telefonnummer dette vil blive oplyst senere samt tidspunkt hvor man kan ringe.

### 8.1 Næste Bestyrelsesmøde.

Næste bestyrelsesmøde er den 4. september 2017 kl. 15:30